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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:   23-01 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen woninginbraken 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Begin januari 2024 heeft de fractie van de VVD schriftelijke vragen gesteld 
over woninginbraken 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Kunt u ons voorzien van recente statistieken met betrekking tot het 

aantal woning- en bedrijfsinbraken in Hoogeveen? Graag ontvangen wij 
ook vergelijkingscijfers met voorgaande jaren om de omvang van de 
toename te begrijpen. 
 
In de bijlage onder de beantwoording van deze vragen vindt u de 
meest recente cijfers omtrent woning en bedrijfsinbraken. Het zijn 
cijfers van de laatste 4 maandrapportage van 2023 en de jaarcijfers 
van de afgelopen 8 jaar. 
 

2. Wat zijn de voornaamste oorzaken die volgens de politie hebben 
bijgedragen aan de toename van inbraken? Zijn er specifieke buurten of 
gebieden die meer getroffen lijken te zijn? 
 
Zoals in de cijfers af te lezen valt is er op jaarbasis geen sprake van 
een grote toename van inbraken. (In de laatste maand van 2023 was 
er wel een toename) Er is geen specifieke oorzaak te benoemen 
waarom er een stijging heeft plaatsgevonden in de laatste maand van 
2023. In het algemeen is er tijdens de vakantieperiode en de 
wintermaanden een stijging in het aantal inbraken. Er zijn geen 
specifieke buurten getroffen. In december zijn er door politie een 
tweetal verdachten aangehouden op verdenking van woninginbraken. 
Dit heeft bijgedragen aan een daling van het aantal inbraken, waardoor 
het aantal inbraken weer genormaliseerd is. (Er is hierover vanuit 
politie over gecommuniceerd zie bijlage 2) 
 

3. Welke concrete maatregelen heeft de politie tot nu toe genomen om de 
stijging van inbraken aan te pakken? Zijn er extra surveillance-
activiteiten, preventieve maatregelen, of andere initiatieven genomen? 
 
Alle inbraken worden door politie opgepakt en onderzocht. Er vindt 
altijd een buurtonderzoek plaats. Daarnaast wordt er altijd onderzoek 
gedaan door de Forensische opsporing. Vanuit zowel politie en 
gemeente is er periodiek aandacht voor preventie. Dit gebeurt zowel 
online als via flyers. Aangezien de cijfers qua woninginbraken dalen en 
stabiel blijven is er op dit moment nog geen aanleiding om extra 
maatregelen te treffen. Het onderwerp woninginbraken is een 
standaard onderwerp op de veiligheidsagenda tussen politie en 
gemeente. 
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4. In het bericht wordt benadrukt dat de politie burgers oproept om alert 

te zijn en verdachte situaties direct te melden. Hoe wordt deze 
bewustwordingscampagne uitgevoerd en welke samenwerkingen zijn er 
met buurtbewoners en andere belanghebbenden om de alertheid te 
vergroten? 
 
Zoals hierboven aangegeven volgt er na iedere inbraak een 
buurtonderzoek. Tijdens deze gesprekken wordt aan mensen gevraagd 
of ze bijzonderheden hebben gezien in relatie tot de inbraak. Daarnaast 
worden eventuele particuliere camerabeelden opgevraagd. Via social 
media probeert de politie ook in contact te komen met inwoners en 
doet daarnaast getuige oproepen op dit platform. Ook worden via social 
media preventietips gegeven. Hoogeveen kent ook een groot aantal 
buurtwhatsappgroepen waar informatie uitgehaald kan worden. 
 

5. Wat is de capaciteit van de politie in Hoogeveen om adequaat te 
reageren op meldingen en om het onderzoek naar inbraken voort te 
zetten? Zijn er voldoende middelen en personeel beschikbaar? 
 
Op dit moment zijn er voldoende middelen en personeel beschikbaar 
om alle inbraken te kunnen onderzoeken. 
 

6. Kunt u aangeven of er specifieke doelgroepen zijn die extra risico lopen 
op inbraken, en zo ja, welke maatregelen worden genomen om deze 
groepen te beschermen? 
 
Een woninginbreker is een gelegenheidsdief. Er wordt doorgaans 
gekeken of er bij een woning eenvoudig en snel ingebroken kan 
worden. Iedereen met bijvoorbeeld slecht hang en sluitwerk of slechte 
verlichting loopt eerder de kans om slachtoffer te worden van een 
inbraak. Naast gelegenheidscriminaliteit speelt ook mobiel banditisme 
soms een rol. (Dit zijn rondtrekkende inbrekers die verschillende 
plaatsen aandoen) Daarnaast slaan inbrekers vaker toe tijdens 
vakantieperiode en tijdens de ‘donkere dagen’. Mensen zijn dan vaker 
niet thuis en dus kunnen inbrekers ongestoord inbreken.  
 

7. Wat is het plan van aanpak om de pakkans van inbrekers te vergroten 
en herhaling te voorkomen? 
 
Er zijn verschillende methodes om de pakkans van inbrekers te 
vergroten en om herhaling te voorkomen. De politie zet bijvoorbeeld 
MOBEYE’S in. (Apparaat die door de politie bij mensen thuis kan 
worden geplaatst, beweging kan detecteren en vervolgens automatisch 
een signaal afgeeft aan politie) Ook worden er wel eens lokmiddelen 
ingezet bij specifieke onderzoeken. 
Om herhaling te voorkomen wordt er bij stelselmatige inbrekers (de 
zogenaamde veelplegers) gebruik gemaakt van de persoonsgebonden 
aanpak (een planmatige manier van werken waar hulpverlening en 
repressie samenkomen) Als deze veelplegers vrijkomen is er extra 
aandacht vanuit de politie. Als er een stijging wordt geconstateerd in 
het aantal inbraken wordt er door de politie meer aandacht aan 
besteed.  Tot slot hebben we een goede nazorg van ex-gedetineerden 
waarin gedetineerden ondersteunt worden met hun terugkeer naar de 
maatschappij. 
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Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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Bijlage 1: Cijfers woninginbraken Hoogeveen 
 
 
periode September 

2023 
Oktober 
2023 

November 
2023 

December 
2023 

woninginbraken 1 3 14 20 
bedrijfsinbraken 2 4 13 3 

 
Jaarcijfers woninginbraken 
 
2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 
138 199 148 172 157 74 68 86 

 
 
Jaarcijfers bedrijfsinbraken 
 
2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 
70 71 72 60 52 35 33 48 

 
 
 
 
Bijlage 2: Bericht op Facebook inzake woninginbraken 
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